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Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Včelař - 24/05/2014 07:24
_____________________________________

Ahoj Kdokoli. 
Prodělávám delirium po čtrnáctidenní kalbě,do práce nechodim protože žádnou nemám, kdy jsem se
zavřel do svého kutlochu, kde spím, protože žena semnou spát nechce, ale kde tak můžu pít. Sex
nepotřebuji mám tu počítač. Včera večer jsem dostal schizofrenický záchvat jako prase. Slyšel jsem
hlasy, viděl bludy. Běhal jsem po vesnici, bouchal na sousedy, ty mi říkali, že zavolaj sociálku, policajty,
protože dělám voloviny. Přes noc jsem vyklidil svůj smradlavej kutloch s prochcanou postelí, vyčistil
skvrny od všeho možného, a ještě jsem stihl vyprat dvě pračky, napsat stránku a půl svého životního
příběhu, protože se po létech u mě objevila touha psát, popisuju tam svůj život s neuvěřitelnýma
detajlama, který si dokážu po létech představit. Tím pádem návalem euforie, kterej přebíjí to, že moje
krásná a hodná žena spolu s ještě krásnější dcerkou, kterou miluji nadevše odcházejí, dlužným penálem
na zdravotním, hrozící sankcí v německu, kde jsem sice asi v limitu po předchozím vyžráním 2 flašek
odpoledne, nicméně naboural a od nehody po odstavení auta odešel, kde jsem si dal další flašku abych
líp usnul. Rok se nic nedělo a teď mi během tý kalby přišel dopis, kterej mi byl u prdele, protože jsem ho
vyřeši pěti pivi. Rodinou, která mi celej život pomáhala a já jí půlkou toho svého sral, zjišťuji, že tu
schyzofrenii mám asi už dlouho, ale né v takovém rozsahu jako od včerejšího večera, najednou mám
krutou energii zapomenout na uchlastání se na mrazu, zase  se chtění uchlastání na mrazu, protože v
zimě mám deprese z celýho roku největší, protože jako každý rok rodině vykurvím vánoce, zapřisáhnu
se, že už pít nebudu ale nakonec peníze zase investuju do chlastu se rozhoduji, že zase zkusím psát,
ikdyž gramatiku jsem rozpustil v lihu a tudíž k Vám přicházím.S tím, že sousedce jsem se omluvil za
mojí dnešní noc a ona s tím, že se mi jen něco špatného zdálo. 
Má mě za hodného kluka, který malinko častěji chlastá,ale co ona ví. Jsem hned za stěnou ze které její
hlas slyším - v kutlochu, kde spím tak sám. 

Já 32 let mlád, avšak stár k umření 
IQ kdysy 135, i dnes s velkým přehledem o čemkoli 
Aspirant vysokých škol, avšak vystudovaný prodavač 
Celkem normálně a kdysi i dobře vypadající 
nyní 100 kilový pivař a poslední dobou i konzumní vinař 
se žlutým bělmem přicházím sem k Vám a bojovat o poslední šanci jednou zase nespat sám... 

Nevymyslel jsem si to, je krutá pravda. A ano jsem i opravdový včelař chystají se AA do Červeňáku,
protože si ani drobet nepřipadám být sám.

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Liba - 24/05/2014 07:49
_____________________________________

Jen tam zajdi, jsou to ale běžné AA, ne nějaké speciální , protože jsou přímo v ČD.V ČB jsou dvě
skupiny, to máš poblíž, tam jsem i já.Jestli chceš, napiš, nebo zavolej, určitě hned něco udělej, delirium
bývá konečná.Nebo zavolej do ČD, jestli by tě nepřijali na léčení.Neváhej.Snad máš ještě trošku pudu
sebezáchovy.

============================================================================
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Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Včelař - 24/05/2014 08:35
_____________________________________

Já si nemůžu dovolit jít na tři měsíce pryč. Já musím zabojovat odvrátit neodvratnou zkázu rodiny. Ikdyž
rodiny... Já mám hodně načteno, takže vím co znamená delírium. Měl jsem jich už pár a zatím to tělo
dalo. Ikdyž takhle špatně jsem ještě nevypadal. Nevím jestli je to tou schýzou dneska v noci, ale já
najednou chci zabojovat. Ne jak minulý týden jsem hledal chyby všude i v sobě, ale všichni ví co
alkoholik dokáže.

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Včelař - 24/05/2014 08:43
_____________________________________

Pro mě je jedno kam pojedu jak jedni tak druzí jsou od nás stejně daleko. Ale tentokrát půjdu, protože
tohle už není prdel. Žena včera řekla, že definitivní konec. A tentokrát tomu i věřím, ale když uvidí, že jdu
sám, tak to snad ještě zvládnem. Kdyby odešly, ztratil bych víru.

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Liba - 24/05/2014 09:23
_____________________________________

Přesně tak, žena uvidí, že chceš opravdu něco dělat, třeba změní rozhodnutí.Nediv se jí, ona tě vidí,
trpí, a časem můžeš být nebezpečný i těm svým holkám, chápeš.Zavolej tam hned, nebo v pondělí, přes
víkend nevím, jak je to s příjmem.Zkus třeba psychiatrii v nemocnici.Jsi fakt na tom zle.Nevzdávej se,
zaboduj, žij.

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Danny - 24/05/2014 12:07
_____________________________________

Včelaři, 
neváhej a pokud tě někde přijmou, tak se nech okamžitě hospitalizovat.Nevypadá to na klasickou
schizofrenii, ale na pořádné delirium, což bývá život ohrožující.Výmluvu, že nemůžeš na 3 měsíce
vypnout, resp. odejít ze všeho znám dobře. To je ta část tvé osobnosti, co tě táhne ke chlastu. Tak
vyslyš tu zdravou část a upaluj se léčit. Jsi mladý, a máš vše před sebou! Držím palce!

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Jana Mertosová - 24/05/2014 13:13
_____________________________________
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Ahoj. 
Delirium ještě nemáš.Věř,že v něm by jsi nemohl dát do souvislosti vůbec nic,natož cokoliv napsat.Je to
prozatím alkoholická halucinoza,paranoia je typická.Může to být predelirantní stav,který v pravé delirium
teprve přejde.Pokud by se to zhoršovalo,volej rychlou.Manželka a vůbec děti by se z šoku nemuseli
vyhrabat a ty už vůbec přežít.Je to fajn,že sis tím stavem dokázal udělat náhled na sé pití a celou
situaci,do které ses díky pití dostal.Že si začal dělat pořádek.Kolem sebe,pomocí dlouhodobé
spolupráce s AA nebo díky léčebny si můžeš začít dělat pořádek hlavně v sobě.

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil michal - 09/01/2015 00:35
_____________________________________

Ahoj.Tak to vypadá, že Včelař to delírko nerozdejchal... :S

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil alena - 18/01/2015 19:38
_____________________________________

Spíš si myslím.... Jeho žena byla rozhodnuta.Léčeni nebo abstinence její rozhodnutí nezměnilo a jemu
se motivace rozplynula a zřejmě pije.

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil petrch - 18/01/2015 20:00
_____________________________________

Jana mertosová už sem taky nepíše..bud je mrtvá, nebo má 5 promile už od rána

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Ja - 18/01/2015 21:21
_____________________________________

petrch napsal: 
Jana mertosová už sem taky nepíše..bud je mrtvá, nebo má 5 promile už od rána 

Janka žije a zotavuje sa v liečebni. Zrejme nemá prístup k PC.B) 

(Neosočuj, tých 5 promile asi chýba Tebe - petrch, však?) :P

============================================================================
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Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil petrch - 18/01/2015 21:45
_____________________________________

Nikoho neosočuju, asi ti nedošlo, ostatně jako většina věcí, že u alkoholika jakým je Jana, ty i já se
ledacos může zvrtnout během půl minuty a už v tom jedeš zase... 

tak mi to vysvětli, když všechno tak víš..já řekl tzv. dedukci, že alkoholik umřel nebo začal pít nebo
cokoliv jinýho, když z léčebny se nedávno vrátila..bohužel asi nepochopíš, ale za to nemůžeš, promiň

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Liba - 19/01/2015 06:42
_____________________________________

Kluci, klídek, přejte Janě aby vydržela pobyt, konečně přestala pít napořád.

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Ja - 19/01/2015 07:49
_____________________________________

Petrch, 
píš o sebe a nepodsúvaj choré konštrukty Tvojej alkoholickej mysle! :P

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Já 1 - 19/01/2015 12:13
_____________________________________

Když Já jsem já...tak logicky Ty jsi Ty ! Takže Ty a neumím se bavit tvojí řečí.Sic myslíš,že se zabýváš
filozofickými úvahy,ale jsi hodně daleko od filozofie. Spíš se domnívám že jsi bájný filantrop s nevelkým
vlastním Já a daleko od reálu. 

Tvé podsouvání myšlenek je v našem světě zcela chápající,ale bohužel mi všichni používáme vlastní
myšlenky... či slova a skládáme z nich věty a dáváme přednost.Vlastnímu vyjadřování.Před filozofickými
frázemi.Jelikož ty se hodí někam na nástěnku a při rozvinu vlastního Já a k debatující skupince o
hledání vlastního Já.Domnívám se,že ty jsi vlastní Já ještě nenalezl a proto máš problémy s vlastními
myšlenkami a vyjadřováním a ani nevíš kdo jsi.Jen víš Já A VYSTUPOVÁNÍM ANONIMĚ Já. Renata.

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Ja - 19/01/2015 13:48
_____________________________________
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Já 1, 
ako je klasifikovaná táto Tvoja paranoidno-schizofrenická diagnóza?  
Nie si už aj sama-sebe nebezpečná? :blush: Piješ?

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Liba - 19/01/2015 13:51
_____________________________________

Každý nemusí chápat každého.Přesto ho může nechat vyjadřovat se, diskuze není soukromá.

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Renata - 19/01/2015 19:41
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Petr N - 19/01/2015 21:22
_____________________________________

Souhlasím s Renatou, příspěvky Ja jsou podobné jako jehovistické Probuďte se. Johovisti také umí
vytrhnout citát z bible a pak o něm psát a vyložit po svém... 
Ono okopírovat kousek textu, napsat k němu dvě, tři slova, ke kterým člověk potřebuje slovník cizích
slov, nebo znalost různých citátů a přírovnání je fakt super. Věřím tomu, že to fakt 99% čtenářů velmi
pomůže... :laugh:  

Mělo by fungovat pokud to je možné pravidlo SJV. Stručně/Jasně/Výstižně. 

Bohužel příspěvky Ja splňují pouze to první.

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Liba - 20/01/2015 06:46
_____________________________________

A co když třeba někoho jeho příspěvky osloví?Nevíme, kdo tu čte, nemusí hned děkovat...

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Ja - 20/01/2015 07:41
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_____________________________________

Petr N napsal: 
Souhlasím... znalost různých citátů a přírovnání je fakt super. Věřím tomu, že to fakt 99% čtenářů velmi
pomůže... :laugh:  

Petr N, 
...ono, asi úplne najspoľahlivejšie je najprv si preštudovať všetky rubriky tejto adresy: www.alkoholik.cz,
ujasniť si, či chcem pomôcť okamžite (RZP) alebo sa chcem naučiť kontrolovane piť (alkoholik sa už
nikdy nevráti späť, do pozície konzumenta, ak si už raz(a nevratne=navždy) prepil vlastnú fyzickú
odolnosť/toleranciu tela). Narušená psychika patrí do ordinácie odborníka-psychiatra. Toto rozhodne
pomôže viac, možno len 50%, ale rozhodne spoľahlivejšie ako dojmológia niektorých urážlivých
diskutérov.B) 

Pseudonávody ako piť a prepíjať lieky/farmaká, sú priamou sabotážou samotného zdravotníctva ČR aj
SR a triezveho rozumu. :blush:

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil alas - 20/01/2015 08:05
_____________________________________

Liba napsal: 
A co když třeba někoho jeho příspěvky osloví?Nevíme, kdo tu čte, nemusí hned děkovat... 
S tímhle naprosto souhlasím. Ale platí to pro každého! Nevíme, čí příspěvky koho osloví. I ty příspěvky,
které se nelíbí Vám, někoho jiného třeba silně zaujmou. To jen tak pro příště, až zase někomu budete
říkat, že blábolí a že z něj mluví ego. :)

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Liba - 20/01/2015 13:26
_____________________________________

Tady jde o život, když někdo píše nesmysly, je to příliš vážné, ohrožuje to ......nechlubím se určitě, ale o
této nemoci vím hodně.

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil alas - 20/01/2015 14:13
_____________________________________

Líbo, vůbec nepochybuju, že víte hodně. Ale i jiní lidé vědí hodně, třeba z trochu jiné stránky, a i oni si
myslí, že je to vážné, a snaží se pomoct. Jejich názory jsou jiné, proto to ale nemusí být hned nesmysly. 

Ale že já blbec se do toho zase motám. :P Asi proto, že jsem myslela, že Vás Renata v tomhle trochu
nahlodala; a byla jsem ráda, protože právě tohle je důvod, proč si Vás nedokážu vážit, i když Vaši
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velkou snahu a ochotu pomáhat oceňuju. Ale už jsme koukala, že ten pohled "jsme všichni stejní-jste
všichni jako já" zastáváte pořád.

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Renata - 20/01/2015 14:40
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Renata - 20/01/2015 14:57
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Kira - 20/01/2015 15:39
_____________________________________

Renata neblbne ti to zas trochu na telefone? ;)  Ved Alas pisala v tvoj prospech a pisala Libe, ze dufala,
ze sa trochu po tvojich prispevkoch zamyslela a ze snad aj zmenila svoj pristup. 
Ja s Alas vo vela veciach a casto suhlasim, len skoda , ze sem pise tak malo.

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Renata - 20/01/2015 16:15
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil alas - 21/01/2015 10:36
_____________________________________

Dík, Kiro, od Vás to beru jako poctu. :) Mně tu někteří lidi taky chybí; třeba jsem vždycky ráda, když se
Petr N uráčí něco připodotknout; je mi líto, že odešla Vločka; nebo Ed se tu jen mihnul, ale držel debatu
tak hezky na realistické rovině a při zemi.Ale já píšu málo z toho důvodu, že se o trvalou abstinenci
nesnažím, takže ani nežádám o pomoc, ani nemám co radit. 
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Renato, ale na veřejném fóru si těžko promluvíte soukromě, vždyť to je ten princip, že se vyjádří kdokoliv
k čemukoliv, když si myslí, že má co říct. Taky jste reagovala na to, co jsem psala Líbě. Aspoň teda
myslím. :P Nějak jsem to nepochopila, jestli to bylo pro mě; a ty bláboly jste asi vztáhla na sebe? Ale tak
jiný příklad, píšete Ja-mu, který přímo oslovoval petra ch. A je to tak naprosto v pořádku.

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Renata - 21/01/2015 11:26
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil petrch - 21/01/2015 11:57
_____________________________________

paní Líba nebere jiné názory, než ty svoje...ale každý jsme nějaký

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil R - 21/01/2015 12:58
_____________________________________

Víš co Petrch. Nemyslím si že at si s Ja píšete cokoliv, myslím že on neurazí tebe!a ty jeho! Prostě jste
každý úplně jinde a očividně se v ničem neschodnete!  Toť je vše. Neviděla bych v tom že by si ubližoval
a cítil si se  z toho super nebo ostatní.

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil petrch - 21/01/2015 13:19
_____________________________________

Správně.Tak to není...pouze si myslím, že ani abstinující alkoholik není mistr světa

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil R - 21/01/2015 13:55
_____________________________________

To nemá už cenu ani komentovat. Myslet si svoje a podle toho žít svůj život.  

Nechapu Já kde si přišel na to,že ignoraci způsobuje strach? Naopak a nezabýváš se tím co je pro tebe
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bezcené a mrháním času.

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil alas - 21/01/2015 14:03
_____________________________________

Jo, Renato, čtu víceméně všechno. A Líbě jsem už jednou na tohle téma taky psala (a vím, že nejsem
první), ale s podobným výsledkem jako ti přede mnou: skončila jsem na hromadě zlých, nenávistných,
kopou, závidí, nic nevědí, chybí pokora. Tož co se dá dělat. Proto mi její reakce na Vaši kritiku – něco
jako „já už jsem taková“ připadala až neuvěřitelně vstřícná. 

Pokud jde o pravidla slušnosti na fóru, tak zrovna tohle bych já jako porušení neviděla. Já  třeba zase
považuju za neslušné ke čtenáři, když někdo používá automatické doplňování slov, vůbec nerespektuje
interpunkci a gramatická pravidla a sem tam dá nějaké slovo navíc nebo zase nějaké chybí a tak
podobně, takže se to špatně čte a někdy i sotva dává smysl, ale stěžovat si na to? Sere pes, jsou horší
věci. :)

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil petrch - 21/01/2015 14:07
_____________________________________

Já se např. zeptal, jestli neví někdo co je s Janou Mertosovou, když byla před půl rokem v léčebně a teď
už sem nepíše.Tak jestli třeba nezemřela nebo zase nezačala chlastat.I to se může stát. 

Odpověděl mi vševěd Já, že je v léčebně

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Liba - 21/01/2015 14:18
_____________________________________

A Petře, co je na tom, že ti napsal pravdu?Ona tam fakt je, přejme jí, aby vydržela.

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Ja - 21/01/2015 14:30
_____________________________________

R napsal: 
To nemá už cenu ani komentovat. Myslet si svoje a podle toho žít svůj život.  

Nechapu Já kde si přišel na to,že ignoraci způsobuje strach? Naopak a nezabýváš se tím co je pro tebe
bezcené a mrháním času. 
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R, 
...napísal som, že *IGNORANCIA/=nevedomosť, nevšímavosť, ľahostajnosť/* je matkou *strachu*. To
jest, že strach vyrastá z nepoznaného a neznámeho.  
Prosím, neprekrúcaj môj výrok!  
Je totiž rozdiel medzi *ignorácia* a *IGNORANCIA*!!! :) 
Som rád, že premýšľaš. Vzácny dar v dnešnej uponáhľanej, hektickej dobe internetu. Mladí už
nerozumejú plnému obsahu a zmyslu viet a často ani písanému textu. Je to daň z prepychu a pohodlia,
mozog má permanentne dovolenku, načo uvažovať, keď mám PC s mohutným hardware-om a
pamäťami(RAM, atď. ) a software pracuje za a na mňa, však?  B)

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Ja - 21/01/2015 15:12
_____________________________________

petrch napsal: 
Odpověděl mi ... :silly: ... Já, že je v léčebně 

... "a zotavuje sa. Zrejme nemá prístup k PC." B) 

"Jani, uzdrav sa! Prajem Ti zdar a úspech!" :)

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil petrch - 21/01/2015 15:55
_____________________________________

Liba napsal: 
A Petře, co je na tom, že ti napsal pravdu?Ona tam fakt je, přejme jí, aby vydržela. 

Věřím, že mi napsal pravdu.na tom není zhola nic... 
jen měl jakési připomínky, že jsem si dovolil napsat jestli nezemřela nebo nepije... 
Nic více ;)

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Liba - 21/01/2015 17:11
_____________________________________

Aha.

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil R - 21/01/2015 17:35
_____________________________________
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Alas. Děkuji za vysvětlení a myslím,že Libu budu ignorovat.  

Jelikož mi došlo,je v duchodovém věku a prostě tyto lidé, většinou nechtějí učit nové metody a mají své
myšlení, je správné a domnívají se,že vzledem délce svého života. Mají víc zkušenosti a proto jsou
nadřazeny. Paní Libě to bylo několikrát vysvětleno i nezájmem o její rady. Nebo jí slušně vysvětleno a
nic. 

Tak jsem dospěla k názoru: paní Liba ona potřebuje toto forum a být v kontaktu a nebere ohled na druhé
názory a musí a má potřebu vše komentovat a příjde si samaritanka.,. Velmi potřebná....a já ji to brát už
nebudu!... Jelikož to nemá cenu! 

 Přeji ať se vám daří.

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Liba - 21/01/2015 18:19
_____________________________________

Ale já tu nejsem jen pro tebe, vůbec mně nevadí, že číst mé příspěvky nebudeš, ale jsou tu i jiní.A
nějakou novou metodu jsem tu nějak nezaregistrovala.Máš pravdu, jsem stará, přesto o alkoholismu vím
hodně, moje znalosti o této nemoci hodnotí jiní lidé.

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Petr N - 21/01/2015 19:11
_____________________________________

Alas, 
Dík, Kiro, od Vás to beru jako poctu. Mně tu někteří lidi taky chybí; třeba jsem vždycky ráda, když se
Petr N uráčí něco připodotknout; je mi líto, že odešla Vločka; nebo Ed se tu jen mihnul, ale držel debatu
tak hezky na realistické rovině a při zemi.Ale já píšu málo z toho důvodu, že se o trvalou abstinenci
nesnažím, takže ani nežádám o pomoc, ani nemám co radit. 

----------------------------- 

Dík za poklonu, ale jsem zhruba na stejné lodi jako ty. Také se nesnažím o úplnou a trvalou abstinenci.
V mém případu jde spíš o celkovou sebekázeň a řád pro sebe samotného. 
Jeden čas jsem si dokonce bloknul přístup na forum, protože jsem sem lozil skoro každý den. Svým
způsobem mi to vadí, je to jedna zmých obsesí v rámci OCD. 
Co se týkí přispívání, kolikrát se mi psát nechce, nebo mě nějaký "unifikovaný" výplod naštve, tak radši
nepíšu. Nemá smysl přesvědčovat ostatní o svoji pravdě. 

Petr

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Renata - 21/01/2015 19:14

 11 / 28



Fórum alkoholik.cz - Alkoholik.cz
Vytvořeno: 1 May, 2024, 16:54

_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Liba - 21/01/2015 19:34
_____________________________________

Víš, co je smutný Renato, že také nechápeš, že rady těch, co ještě pijí, nebo neví, o čem alkoholismus
je, můžou hodně ublížit těm, co potřebují přestat pít a neví jak.Určitě se nekasám, že jsem někomu
pomohla, je to radost, ale ne chlouba, mně také jiní pomohli, mám co vracet.Přestat pít určitě není lehké,
hodně lidí umírá, nezvládne to.Já měla jen štěstí, náhodou jsem přestala, tam kde už jsem byla, bylo blíž
k smrti,než k životu, a kdo to nezažil, nemůže ani pochopit. Kdysi jsem to také nechápala, omlouvala své
pití, vymlouvala se, lhala, .......

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Kira - 21/01/2015 19:46
_____________________________________

Allas, Petr N a dalsi, ktorych prispevky rada citam :)  

Ja si nemyslim, ze pravo pisat sem maju len abstinenti. 
To bola jedna vec, co mi tu od zaciatku aj dost vadila a to, ze abstinenti sa povysovali nad ostatnych ako
keby boli nieco viac a to oni nie su. Alebo ze sa to tu delilo podla toho kto ako dlho abstinuje. Pripadalo
mi to trochu ako na vojne a hra na mazakov a bazantov :)  
Tu ide o ten individualny pristup ku kazdemu. U niekoho je abstinencia nevyhnutna, ako napr. u mna ale
niekto ma len problem s mnozstvom vypiteho alkoholi a chce sa ho naucit pit kontrolavne a trochu znizit
davku, tak preco by sa o to nemal pokusit. Nie je kazdy automaticky alkoholik aj ten kto pije vela 

A toto nie je forum len pre abstinentov, toto je forum o alkohole. Takze kazdy kto ma chut niec napisat je
vitany. Mna napr,. zaujma aj kontrolovane pitie. Viem, ze u mna je nemozne, ale preto si predsa
nebudem mysliet, ze je nemozne aj u druhych a ked maju chut sa podelit o svoje skusenostu, su len
vitani. 
A su vitani aj ti, co sa opijaju a hladaju tu pomoc.

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil petrch - 21/01/2015 20:06
_____________________________________

na setkáních AA se taky baví(me) o alkoholu.Někdo pije, někdo již dlouho abstinuje..Ale rozhodně se
nikdo na nikoho nepovyšuje..Také proto je zakázané reagovat na účastníky setkání..To by to na Ačkách
vypadalo jako tady  :laugh:

============================================================================
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Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Renata - 21/01/2015 20:08
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Kira - 21/01/2015 20:09
_____________________________________

Nechcela som sa vyjadrovat k tomu rozporu medzi Renatou a Libou, ale neda mi to. 
Ja si ta Liba vazim a myslim si, ze vela ludi tu. Ale mas jednu vlastnost, ktora kazi to vsetko dobre o co
sa snazis. Je to tvoje ego o ktorom tak casto pises, ze ho maju druhi, ale zial neuvedomujes si, ze ho tu
demonstrujes hlavne ty. Snazis sa prevedcit ludi o svojej pravde nie prave najstastnejsim sposobom.
Casto ti chybaju argumenty a potom urazas, co je skoda 

Ved si precitaj niekedy co pises a zamysli sa nad tym. 

Podla teba len tvoje rady su tie spravne, lebo ostatni nevedia o alkoholizme to co ty. Preco si
presvedcena o tom, ze kazdy kto v niecom s tebou nesuhlasi, nic nevie a trepe blbosti? Ten co ti
pritakava ako napr. Ja, moze napisat hocico a vzdy ho budes branit, len preto, ze sa proti tebe nikdy
nepostavil. 

Vsimla som si to uz predtym, ked sem pisali vseliaki anonymovia, ti ti zalichotili a od toho momentu
vsetko co pisali, podla teba bolo spravne, lebo ved oni o akoholizme urcite vsetko vedia tak ako ty, aj
ked pisali obcas totalne blaboly. 

Ja som si tu raz zastala Vlocku, ked si dala za poharik a nezniesla som ju za to pod zem ako napr. ty a
potom som tu bola vyhlasena za verejneho nepriatela cislo jeden co sa snazi ludi nabadat k pitiu. A
pritom to tak vobec nie je, ja sa ich tiez snazim nabadat k abstinencii, ale trochu inak ako ty.  

Chcem aby premyslali a aby na to prisli sami. Ludi dokonca aj alkoholikov povazujem sa samostatne
individua, ktore maju pravo na svoje nazory ale aj na svoje chyby. 

 Vies na niekoho moze platit tvoj pristup a na niekoho moj a na niekoho zas napr.Renatin. Nejde o to kto
tu ma pravdu, ale ze vsetci sme samostatne individua a tak je na kazdeho dolezite aj pouzit iny pristup.
Ty si presvedcena, ze na kazdeho musi pltait to co platilo napr. na teba a v tom sa podla mna mylis, to
iste sa tyka aj AA. Nikto ti ich neberie, ale tiez by si mala uznat, ze nie su vhodni pre kazdeho. 

Ked si das dole tieto klapky z oci, podla mna sa zacne aj tebe lahsie dychat a zacnes o trochu viac
chapat aj ostatnych. A hlavne to, ze ked s tebou nesuhlasia, tak to automaticky neznamena, ze su ani
blbi a ani proti tebe, maju proste len iny nazor a nie si to ty, kto by mal posudzovat koho naozor je ten
spravny a koho nie. 

Neber toto ako kritiku, skor prosbu o zamyslenie sa. Nemyslis si, ze musi byt nejaky dovod, ze ti stale v
casovych intervaloch vsetci pisu to iste. Si taka presvedcena, ze vsetci sa mylia a len ty musis mat tu
pravdu?

============================================================================
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Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil nikola1 - 21/01/2015 22:29
_____________________________________

Nic ve zlem, na AA jsem nebyla, ale po te, jak se tady vychvaluji jako jediny lek na alkoholismus, mi to
nekdy pripomina vymyvani mozku.Takovato agitace ma spis opacny ucinek.To je muj nazor.Prednaska v
lecebne me take o opaku nepresvedcila.Muzete mit na to nazor jiny,mne nevyhovuje mluvit o
problemech mezi vice lidmi,ale kazdemu asi vyhovuje neco jineho.

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil petrch - 21/01/2015 23:04
_____________________________________

Vyléčení alkoholika taky nic jiného než vymytí jeho mozku do základu neni...

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Ja - 22/01/2015 04:47
_____________________________________

petrch napsal: 
Vyléčení alkoholika taky nic jiného než vymytí jeho mozku do základu neni... 

Petrch, 

TO, čo Ty nazývaš vymývaním mozgu je účelom preprogamovania naučených *nesprávnych =
pijanských* vzorov reakcií a správania sa, na správne - nové vzory.  
S Tvojím nezodpovedne - kverulantským prístupom je toto pre Teba asi iba bájna a nedostupná
Šangri-la.  
Ak zastavíš niekedy svoju myseľ a udržíš v sebe túžbu prestať piť aspoň na 24 hodín/deň, máš šancu
toto opakovať a predlžovať až do nekonečna a triezvieť. 

"Adeptom prajem iba mnoho zdaru a úspech!" :)

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Liba - 22/01/2015 05:39
_____________________________________

Asi je to tím, že já píšu většinou o konečné fázi alkoholismu, vy popisujete začátky, a proto si nějak
nerozumíme.Ještě, Kiro, že mně nikdo nenapadá, co?

============================================================================
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Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil alas - 22/01/2015 09:09
_____________________________________

Petr N napsal: 
Co se týkí přispívání, kolikrát se mi psát nechce, nebo mě nějaký "unifikovaný" výplod naštve, tak radši
nepíšu. Nemá smysl přesvědčovat ostatní o svoji pravdě. 

Mně se právě častokrát na takové věci reagovat hodně hodně chce. :D Ale pak si taky říkám, k čemu?, a
většinou to nechám plavat. Jenže ono to někdy smysl má. Když říkám, co si myslím, nemusím se hned
snažit toho druhého přesvědčit, že pravdu mám já. Stačí dát najevo, že existuje i protinázor. Ono někdy,
když svůj odlišný názor  najevo nedáte, riskujete, že o něj přijdete úplně. Když nebude slyšet, nebude
existovat.  

Líba napsala: 
... a kdo to nezažil, nemůže ani pochopit. Kdysi jsem to také nechápala, omlouvala své pití, vymlouvala
se, lhala, ....... 

Můžu osobní dotaz: nějaká reakce na Vaše ego by byla? :) Protože tohle je typický příklad. Já jsem
tenkrát také nechápala, tak nemůže pochopit nikdo. O tomhle si myslím pravý opak: když někdo chce,
tak na základě svých zkušeností a přiblížení někoho cizího může pochopit leccos. Mně úplně stačila
moje jediná třídenní zkušenost s celodenním pitím a zoufalý pocit, že to nejde zastavit, abych to brala
jako letmý dotek toho, co popisujete Vy. Nemám děti, ale mám jakousi představu o problémech a
radostech lidí, co je mají. Nejela jsem na severní pól, ale táboření na sněhu znám, a tak si to v hlavě
trochu dotvořím. Nemůžete to prožít, to ne, ale představit si a pochopit, jaké to je, jde snadno. Když
chcete. Ostatně mě překvapuje, že s tímhle názorem stále vysvětlujete lidem, jaké to je, ten „opravdový
alkoholismus“. Vždyť oni to přece nepochopí, nemůžou. Ale to jsem odbočila, původně jsem se jen
chtěla zeptat, jak to vidíte s tím egem.

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Nikola1 - 22/01/2015 09:36
_____________________________________

Naprosto souhlasím s Alas. Ani mně se nelíbí, když někdo, i v běžném, životě, říká, že bych něco
nepochopila. Myslím si, že asi všichni jsme toho za svůj živo zažili dost, ať je nám 42 nebo 18 či 60.
Každý máme jiné zkušenosti, pocity, "lék" na alkoholismus. Myslela jsem,  že toto fórum bude takové, v
němž si přečtu osudy lidí, kteří procházeli tím samým, co já, a dokázali jít dál, pokud mně už docházely
síly. přiznám se, že je někdy pro mě frustrující číst, že někdo abstinuje už 8 let, kdežto já jen 8 měsíců.
Pokud k tomu ale připočtu téměř 15 let pití, tak o alkoholismu, tedy svém, něco vím, ale nepodsouvám
jiným rady, o nichž si myslím, že právě ty jsou správné. 
Myslím, že jsem na dobré cestě, pomáhá mi nechtěně rodina, na nic se nevyptává, " jede dál". syn mi
připomene každý čtvrtek a pondělí, zda jsem si vzala " steroidy"- tak říká antabusu. Přiznám se, že na
něj občas zapomenu, snad je to tím, že zatím necítím chuť a ani potřebu pití. Píšu zatím, protože možná
jednou přijde, nevím. Snažím se myslet pozitivně, i když je to mnohdy hodně těžké. Asi to bude znít
divně, ale cítím se poslední dobou šťastná. Nechci to zakřiknout. Snažím se na různých stránkách
pomoci jiným, aby zjistili, že to, co je trápí, jsem prožívala i já, a bude líp 
To mi pomáhalo na těchto fórech -vědět, že např. úzkosti, pocení, panika, bušení srdce má i někdo jiný.
že je to "normální" a přejde to. 
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Myslím, že by sem měli psát všichni, kteří mají s nadměrným užíváním alkoholu nějakou zkušenost, ať
svou nebo blízké osoby. Aby věděli, že nejsou sami. Dostali občas povzbuzující zprávu, která je odtáhne
od potřeby se znovu napít.

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Liba - 22/01/2015 13:58
_____________________________________

Já jsem nechápala, protože jsem nevěděla co alkoholismus je.

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Ja - 22/01/2015 15:24
_____________________________________

Liba napsal: 
Já jsem nechápala, protože jsem nevěděla co alkoholismus je. 

...doplním (niečo) zo svojej korheľskej anabázy: B) 
  
- 33 rokov som ochutnával (všetky alkoholy:pivá, vína, destiláty, aj mixy atp. ...) a nedokázal som
pochopiť, prečo práve ja som problémový pijan. Pády, dná, absťáky a zotavenia ...dookola... kolobeh. V
jeden moment som pochopil, že problém som ja-sám a nie sorta alebo množstvo alkoholu. Svoj
džbán(skôr rybník) som už vypil a ak chcem ešte žiť, tak *už nikdy viac!* Trvalo mi TO ale predsa...
nakoniec ma osvietilo. :)  
Po odliečení (bez klietok ~ pre petrch! a bez vymývania mozgovne!) sa trvale doliečujem, bez recidív.
Pre mňa je to riešenie!  

Úvah o tom, ako vybabrať s alkoholom bolo mnoho. Vždy som však vybabral nakoniec iba so sebou.
Odvtedy praktizujem overené kroky. 

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil alas - 22/01/2015 15:52
_____________________________________

Liba napsala: 
Já jsem nechápala, protože jsem nevěděla co alkoholismus je. 
Dobře, tomu rozumím. Když není ani vlastní zážitek, ani informace od jiných, ani snaha je sehnat, tak
kde vzít pochopení. Vy jste se k němu dostala až prostřednictvím svého hodně drsného zážitku, co Vás
málem zabil; předtím ne. Ale z toho přece nemůžete vyvodit, že kdo takovou cestou až úplně dolů a
zase zpět jako Vy neprošel, nepochopí. Ostatní nejsou Vy. 

Ego asi nebude, že? :)

============================================================================
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Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Michal K - 22/01/2015 17:04
_____________________________________

Když čtu tyto diskuze a některá hodnocení něčích eg, přemýšlím jak to, že Anonymní alkoholici sice mají
také něco podobného jako toto forum, je tam přihlášeno přes šest stovek lidí, ale tato hodmocení a
nevraživost tam není. Asi je to tím, že jedinou podmínkou členství v AA je touha přestat pít. A asi všem
jde o jediné, přestat pít a žít šťastně. 
 Ale nic proti tady tomuto forum nemám, naopak vše tu čtu s velkým zajmem a držím všem palce ať už
chtějí přestát pít úplně a nebo se trápit kontrolovaným pitím. To by mně nebavilo já pil pro účinek ne pro
kontrolu. 
 A vymívání mozků? Jo tak to já potřeboval, protože můj mozek mně málem zabil a nedokázal mně
udělat šťastným. Potřeboval jsem změnu a přestat pít byl jen začátek. 
 A o AA se tak málo v naší zemi mluví a píše, přesto že uzdravuje miliony lidí. Já jsem vděčný za každou
zmínku, že něco takového je. Asi AA opravdu není pro každého, o to více jsem rád, že přes svoji pýchu
a velké ego, jsem přestal tehdy mít předsudky a své pravdy a zůstal. Asi jsem byl ze sebe opravdu
zoufalí, že jsem do AA vlezl, dnes za to děkuji. 
 A ještě jsem si všiml, že někteří zde tak opatrně píši o nepití a štěstí. Mám to asi také tak, opatrně a
potichu říkám jsem šťastný, jakobych pořád měl strach, že mi to něco sebere. 
 Omlouvám se, že reaguji na vše co tu čtu, přeji pěkný den Michal K alkoholik

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Petr N - 22/01/2015 17:57
_____________________________________

Michal K napsal: 
Když čtu tyto diskuze a některá hodnocení něčích eg, přemýšlím jak to, že Anonymní alkoholici sice mají
také něco podobného jako toto forum, je tam přihlášeno přes šest stovek lidí, ale tato hodmocení a
nevraživost tam není. Asi je to tím, že jedinou podmínkou členství v AA je touha přestat pít. A asi všem
jde o jediné, přestat pít a žít šťastně. 
  

--------------------- 

Není náhodou tím, že triezvypriestor - TP nemá s diskuzí nic společného? Možná by to bylo lepší
pojmenovat jako příspěvky (výkříky do tmy) jednotlivých uživatelů bez reakcí? 
Jediné co se z toho dá číst jsou MT - mimo téma, DZ často o ničem a TT také. 

Petr

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Petr N - 22/01/2015 17:59
_____________________________________

Petr N napsal: 
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Co se týkí přispívání, kolikrát se mi psát nechce, nebo mě nějaký "unifikovaný" výplod naštve, tak radši
nepíšu. Nemá smysl přesvědčovat ostatní o svoji pravdě. 

Alas: 

Mně se právě častokrát na takové věci reagovat hodně hodně chce. Ale pak si taky říkám, k čemu?, a
většinou to nechám plavat. Jenže ono to někdy smysl má. Když říkám, co si myslím, nemusím se hned
snažit toho druhého přesvědčit, že pravdu mám já. Stačí dát najevo, že existuje i protinázor. Ono někdy,
když svůj odlišný názor najevo nedáte, riskujete, že o něj přijdete úplně. Když nebude slyšet, nebude
existovat.  

-------------------------------- 

Myslím, že jsi vystihla moje myšlenky lépe než, já sám. 
Petr

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Kira - 22/01/2015 19:33
_____________________________________

Upne suhlasim s Petrom N co sa triezveho priestoru tyka.  To sa predsa nemoze porovnavat s forom. Je
to tam uplne ina forma a nejde tam ani o diskusiu ani o rady alebo nieco podobne. 
Len si tam AA pisu myslienky vzdy k nejakemu konkretnemu bodu, diskusia tam neexistuje, takze je
samozrejme, ze sa tam nikto ani nepohada. 
Ani ja sa nepohadam s mojim priatelom,ked si on svoje rozprava zatvoreny v jednej izbe a ja si zas
budem rozpravat to svoje, zatvorena v inej izbe :)

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Renata - 23/01/2015 11:52
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Renata - 23/01/2015 12:06
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Michal K - 23/01/2015 16:10
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_____________________________________

Možná spíše AA učí slušnosti a toleranci, u nás chodí hodně lidí každý den a kolikrát si říkám kdo tolik
rozdílních lidí dal dohromady. A vyhovuje mi to neradění tam, mně radil celý svět a prd platný to bylo, já
si na to musel přijít sám, ale tak nějak s pomocí druhých lidí z AA. A jsem rád, že v AA není diskuze, ono
když nás sedí na mítinku třicet, třicet různých myšlenek na cokoliv to by dopadlo. Také mi vyhovuje
svoboda v AA, nikdo mně do ničeho nenutil, dvanáct kroků AA jsem začal dělat proto, že jsem viděl na
druhých jak jim to funguje a jak jsou spokojeni se svým životem. Svoji zpětnou vazbu dostávám od
sponzora, který mi s kroky pomáhá, takový průvodce programem.  
 No a sručně a jasně? No samo, život je sám o sobě hodně složitý, a já si ho umím ještě víc komlikovat.
Proto potřebuji jasné a stručné věci, protože jsem poznal, že to jediné mi v mém novém životě opravdu
funguje. 
 Michal K

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Liba - 23/01/2015 16:33
_____________________________________

Triezvy Priestor má 600členů, kdyby se reagovalo, dohadovalo, co by asi z toho vzniklo?Každý na dané
téma napíše svou zkušenost, ostatní můžou na něj reagovat, ale soukromě, ne přes TP.Protože na AA
můžou chodit lidé, kteří chtějí přestat pít-jediná podmínka pro členství , odejít mohou kdykoliv, není to
sekta.Komu vyhovují, ten tam chodí.

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Renata - 25/01/2015 14:21
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Liba - 25/01/2015 15:30
_____________________________________

Bývala jsem kvartální alkoholik, léta jsem pila tak 1x za měsíc, dost,moc ostudy nebylo, pak jsem
makala, starala se o vnoučata, fungovala normálně.Kvartály se nenápadně zkracovaly, začala jsem
popíjet často. Prožila i Deliria, najednou mně bylo moc zle, strašný absťáky, které jsem zahnala jen opět
alkoholem, ulevilo se mně.Ten zlom, známé "dno" mně zaskočilo, tenkrát ne, ale nyní se děsím,
najednou jsem začala nenávidět všechny, všechno, jen ten chlast jsem milovala.Nesnášela jsem nikoho,
neslyšela děti, kteří se o mně bály, zajímalo mně jen, jestli mám co pít.Kouřila jsem, pila-3 lahve vodky
denně!!, 40 cigaret k tomu, nejedla.Pak jsem se probrala na psychiatrii, kam mně děti odvezly.Ještě
jsem se urážela na lékaře, že si dovolil mně říct, že jsem alkoholička.Pod ochranou lékařů jsem se
dostávala z absťáků, -sama bych je nepřežila, nějakým zázrakem jsem si přiznala, že alkoholička jsem,
a půjdu se léčit.Už je to 11 let, nelituji , že nepiji, protože díky tomu žiji.A pár motivací k útěku před
realitou mám, stejně řeším vše střízlivá, chlast je past.
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============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Renata - 25/01/2015 21:31
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil petrch - 25/01/2015 22:06
_____________________________________

Renata sice nepije 3 lahve vodky denně, ale vypitý to má nak na 5 lahví denně...A k Líbě . to se nedivim,
že nepiješ  :laugh:

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Kira - 25/01/2015 23:36
_____________________________________

No ja Libu celkom chapem. Ja ked som maa nejaky dhsi tah tak 3 dni, tak to som tiez len pila a fajcila a
nic nejedla. Spaa som minimum a hned ako som vstala, som si musela naliat, tak mi bolo zle a ono ten
alkohol strasne pomahal, aby cloveku zle nebolo. A pila som tiez kvanta. 
Niekde v hlave som mala, ze tak ci tak si budem musiet ten abstak odtrpiet, ale ze dnes este nie a tak
som pila aj druhy aj treti den. Mala som nastastie nejak v hlave nastavene, ze maximalne mozem 3 dni a
viac nie. Takze od 4-dna som sa venovala uz abstakom a trpela som tak 3 dni v posteli ako zviera a
potom som alkohol aspon 2 tyzdne nemohla ani vidiet ani citit. 
Mojim stastim bolo, ze pracujem pre seba a na PC, takze som si mohla tie abstaky odtrpene v posteli
dovolit. Ale akonahle by som chodila do prace, asi by to so mnou skoncio velmi zle. Nalievala by som si,
aby som dokazala fungovat a ta cesta na dno by bola asi vemi rychla.

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil marketa - 25/01/2015 23:49
_____________________________________

Petrch. Bav se o sobě. Protože ty jedinej tu pišeš jak primitiv!!! trefuješ se do Ja. Ten na rozdíl od tebe
ma něco v hlavě i ta Renata. Ty jdi někam do....

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil petrch - 25/01/2015 23:57
_____________________________________
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:laugh:

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil petrch - 26/01/2015 00:00
_____________________________________

jasný důkaz že potrefená husa se ozve  :lol:

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Kira - 26/01/2015 00:00
_____________________________________

Petr Ch je podla mna v tom stadiu o ktorom pisala Liba, ze nenavidela vsetkych okrem akoholu.  
Petre pripadas mi vemi nestastny z toho, ze nedokazes prestat a hlavne z toho, ze prestat nechces.
Lebo ty pit chces, ale zaroven si nestastny z toho, ze si akoholik a nevies pit tak ako ostatni. 
Ale to ze sa trapis, ta neopravnuje k tomu, aby si tu udi urazal a nadaval im, tym sa ti podla mna ulavi
len docasne a hlavne oni nemozu za to, ze si akoholik...

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil petrch - 26/01/2015 00:06
_____________________________________

Kiro, tady jsou len alkoholici  ;)

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Alena - 26/01/2015 00:24
_____________________________________

Libo to se ti vubec nedivím že už nepiješ. To ani ja si vubec nedokážu představit. Mě bylo zle také a moc
tak jak piše Kira. Taky po dvou dnech a pak jsem musela přestat odtrpět si kocovinu a pazu min tyden.
Petrch ohledně pití. Sam nedokážeš přestat. Tak vypité to máš Ty. Což ti ani nedochází. Máš zalibu
druhé kritizovat ale začni u sebe. Zatím si to nezvedl.

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Kira - 26/01/2015 00:39
_____________________________________

Petre ja viem, ze sme tu hlavne alkoholici. Ale ostatni alkohlici predsa nemozme za to, ze aj ty si
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alkoholik ;)

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Anna - 26/01/2015 00:57
_____________________________________

Čusík. Kiro tady moc sebekritiky chlapi nemají co? Jeden svádí na pertnerku za málo podpory a proto
pije a radí to všem ať se rozejdou. Ten další jen na foru jak kdo má vypitou hlavu a v kleci vylečené.
Sám chlastá a trefuje se do těch co dokázali s tím skoncovat. Tak kdo to má v hlavě v pořádku. Možná
si se trefila. Je zlý a neštastný a je mu líto, že on přestat nedokáže. Nemá na to odhodlání a výdrž.

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil nikola1 - 26/01/2015 05:18
_____________________________________

Nemyslim si,ze tu jsou jen alkoholici,ale treba i jejich blizci,kteri si nevi rady.Nevim,proc se do Petra
obouvate, ma svuj nazor, nekd tvrdsi,ale jindy trefny.

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Kira - 26/01/2015 05:24
_____________________________________

To, ze su tu len alkoholici, napisal Petr CH. A nemyslim si, ze sa do neho obuvame. Mna niekedy jeho
nazory zaujimu a aj pobavia. Ale je skoda, ze tu casto bezdovodne uraza ...

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Liba - 26/01/2015 06:20
_____________________________________

To mně jen ovládl ten alkohol úplně.Jasně, že to nebylo normální, jenže mně bylo vše fakt jedno, když
jsem po spánku otevřela oči, pod stole, někdy v posteli s cigaretou, první myšlenka byla"mám aspoň hlt
na štěstí".Neutíkala jsem před problémy, i když byly, alkohol mně opravdu ovládal.Je silnější než každý
člověk.A Petr-mrzí mně, že o alkoholismu ví hodně, přesto pije, chce pít, vybral si svou cestu, má
ji.Závidí střízlivým, možná nedokáže přestat, šťastný není.

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Liba - 26/01/2015 06:29
_____________________________________
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Jo, a před tím atakem dna mně alkohol chutnal, i když kocovina byla, ale připadala jsem si neskutečně
svobodná, piji kdy chci, jak chci...strašně jsem se pletla, to už mně chlast dostal.Netušila jsem, kam
padám.A takto dopadne každý, kdo své pití nezastaví včas.4,5 % pro ženu je smrtelných,přežila jsem,
ne, že bych byla dobrá, ale náhodou.Sílu už jsem dávno neměla.

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Nikola1 - 26/01/2015 07:57
_____________________________________

Já jsem si taky připadala svobodná. Jako že to můžu, nikdo si mě ale nevšímal. Byla jsem v tu chvíli
neskutečně šťastná, hlavně při pití v práci. Rodina byla daleko, nikdo mě nehlídal. takže první hlty byly
hned, jak jsem dorazila do práce. A jak chutnaly! Ovšem s dalšími dny, hlavně těmi posledními, to byl
horor. 
Duševně i tělesně jsem už nemohla dál, nechtěla. Nemluvě o myšlenky na ukončení života. Ale vždy mi
někdo napsal, nebo na hoře sebevrahů byli lidé.Člověk nemá zábrany, píše dopisy na rozloučenou.A
jede dál.Každé ráno, den i večer, zpije se do němoty, protože nechce nic řešit, je to pro něj pohodlnější.
O to větší práci dá překonat duševní bolest, smířit se s léčebnou, protože chce tolik žít. pro sebe, pro
děti.

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Renata - 26/01/2015 10:00
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Renata - 26/01/2015 10:05
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil kometa - 26/01/2015 10:29
_____________________________________

Tak to Vám upřímně závidím. Ja se snažím přestat už několik let a jsem krátká.Alkohol je pro mne
prokletí a zároveň se nemohu odpoutat a max měsíc a musím se napít. Zřejmě jste nebyla závislá a
alkoholička.Jen jste si to myslela a přesto nemusíte být závislá i po několika letech pití. Držím Vám
palečky.

============================================================================
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Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Liba - 26/01/2015 11:45
_____________________________________

Ty hrůzy si představí málokdo, je to příliš děsivé, a člověk to musí přežít.Já jsem byla jedna osoba, ale
někde jinde, než v realitě.Mimo.Nezajímalo mně nic.Kdyby mně hořel dům, zachraňuji flašku, víc
nic.Deprese, nespavost, smutky -byly skoro rok ve střízlivosti.Bylo to moc těžké , prožívat to, nenapít se.

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Renata - 26/01/2015 12:01
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Renata - 26/01/2015 13:05
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil kometa - 26/01/2015 13:25
_____________________________________

Osobně mě Váše vyprávění zajímá. Já mam jednoho kamaráda,který také přestal pít ze dne na den.
Vždy kdy se napil byl nenapravitelný Don Chuan a způsobovalo mu to velké nepříjemnosti s ženami a
hlavně v rodině. V podstatě se mu také ulevilo. Ve střízlivém stavu jinou ženu ani neoslovil a žil pro
rodinu. Pro mne oba nejste alkoholici. Můžete skončit a nic to s vámi nedělá.Jen víte alkohol je pro vás
cestou do pekla. Pokud vám lékaři přiklepli alkoholička.Tak v žádném případu nejste. :)

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Péťa - 26/01/2015 17:17
_____________________________________

Ono je lehký skončit. Já to taky udělal ze dne na den, chtěl jsem udělat rodině radost. Byl jsem pyšnej,
jak to hezky šlo. Vydrželo mi to cca 1 a půl dne, klepal jsem se, úzkost jak prase, noční můry, spánek
žádnej... ááá chlastam zas, přes všechny sliby. Buď na to Renata nějak vyzrála, nebo skončila včas
nejspíš.

============================================================================
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Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil petrch - 26/01/2015 17:43
_____________________________________

Spíš to neni alkoholička ale vejpitka

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Ja - 26/01/2015 18:00
_____________________________________

Péťa napsal: 
Ono je lehký skončit. Já to taky udělal... 

Umenie je vydržať! B)(Ak vieš ako na to!)

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Renata - 26/01/2015 18:26
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Renata - 26/01/2015 18:33
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Azi - 26/01/2015 22:24
_____________________________________

Tak to není možne? Ja tě poznal Renatko? Pamatuješ si mě z Prev centra Azi? Občas sem chodim a
jen čtu. Neodpovidam na nic. Tebe sem hned poznal. Dle tveho psani. Nepoznal sem vetšiho blazna co
přestane pit ze dne na den. Jak vidim pořad se držiš. To je ale doba co? ja alena a jirka sme to nedali.
Neumim skončit a sere mi to. Přestanu tak na par dnu a pak zas žeru. Prace rodinu mam v prdeli. Zas
tam chodim ale je na hovno.

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
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Vložil michal - 26/01/2015 22:30
_____________________________________

Ahoj.Neboj, jsem na tom podobně...fajn práce, pak neschopnost (zlomená ruka po rvačce v pitce) a nyní
již 3 měsíce na neschopence...Jenže cítim, že to prostě sám nedám..Jedině začít nějak znova, nevim
jak..3 dny vydržim, ale pak už se vzbudim ve 4 ráno a nemůžu dospat a padám do nonstopu..Ta síla je
obrovsky silná..takže nejsi sám v prdeli

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Azi - 26/01/2015 22:58
_____________________________________

Ahoj. Jsem Azi. Michal je to na pytel. Dva roky sem vydržel a pak sem zas začal. Je to pakarna co ti
mam povidat. Ja dochazim no proste to nestači. Pak jdu do hospody a žeru. Ne tak jak dřiv ale žeru. V
lečebně sem byl. Už tam nejdu. Začal sem tak to bylo o ničem. Praci mam ne v mym oboru delam
rukama a dobry. Na to pivo mam.

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Renata - 26/01/2015 23:24
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Azi - 26/01/2015 23:44
_____________________________________

Renčo nepil sem a snažil jsem se. Makal sem prachy vydělaval a ta moje si po dvou letech co sem nepil
našla jineho idiota a spolu popijeli. Ji vadilo to že vubec nepiju a ason bych s ní mohl jit na veču a dat si
a neopit se. Blba co kráva? Jak alkoholika muže přemlouvat chlastat a neožrat se. To že odešla ona mi
nevadilo. Děti mi moc chyběli a chybí. Tak zas žeru a seru na ženský.  Taky sem rad. Opět sme se
potkali kvůli chlastu. Zřejmě ty už si z toho venku. Tys byla skělá :)  strašně humorná. Co si řekla a
vždycky si to dodržela i v maličkosti a mě si dala tolika síly. Občas jsem si na tebe vzpoměl co asi
děláš? Alena ta chlastá opravdu moc a ty prášky a mluvit už se sní nedá je momoza a pochcává se.
Jirka ten taky začal no ale hlida se. Je v normě. Taky řikal. Na lečení po druhe nejdu. Je to na hovno.
Furt maka a moc volna nema.

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Renata - 27/01/2015 00:05
_____________________________________
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Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Azi - 27/01/2015 00:24
_____________________________________

Renčo to bych byl moc rád kdybys přijela. Tereza by tě taky ráda viděla i doktorka. Věříš nedavno jsme
o tobě mluvili. Jeden z mala pacientu co si labodil v abstinenci. Každý se kroutil huba mu lítala na chlast
a ty uplně spokojená humorná a konečně štastna bez chlastu. Občas se fakt kvůli tomu
zasmějeme..haaa. To byl případ...haaa ty jediný došlo už nemusí pit a svoboda. Huba se ji nekroutila.
Ty to dal někdo za trest a musela pit...haaa...protože štastejího člověka jsme nezažili...haa co přestal
pit...haaa  

Doufám že se neurazíš? Takhle já a všichni z naši skupiny tě poznali. Hele když se to hodí humorně tak
uznej je to smešný...ale moc ti vandím a fandili...prostě si ve všem živel a smíšek. :laugh:

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Renata - 27/01/2015 00:35
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Azi - 27/01/2015 00:40
_____________________________________

To jsem rád a diky Renčo. Dobrou a zítra. Dáš mi na sebe čislo? Jo to je blbost tady. Jsi na Faceboku?

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Renata - 27/01/2015 00:43
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Azi - 27/01/2015 00:53
_____________________________________
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O.k. vidíš to? To by mě nenapadlo? Jsi hodna a moc. Mohu ti zítra zavolat? Abych ti nedělal doma
problémy?

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Renata - 27/01/2015 10:14
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil ana - 27/01/2015 11:09
_____________________________________

To je co? potkat se na forum.Azi přečetla jsem si tvé příspěvky a je velká škoda a zahodil si dva roky?
plus pobyt v léčebně. Já vím asi vše muselo být zklamaní. Život jde dál a jde jen o tebe!Tak držím palce
abys našel v životě spokojenost. :laugh:

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Nikola1 - 27/01/2015 13:34
_____________________________________

Po přečtení Aziho článku mě dost zamrazilo. 2 roky a léčebna  v háji. Najednou jsem si uvědomila, jak
křehká je moje abstinence, že se to kdykoliv může zvrtnout a vrátit zpátky. Jako bych četla své řádky,
kdy jsem byla pod vlivem. Tak šťastná a rozverná. Nic mi nescházelo, dokud démon neudeřil naposledy.

 I když si někdy dokážu představit, že bych zase tajně pila, tak tolik psychického úsilí - vyhýbání se,
nebýt s rodinou, jednoslovné odpovědi a pak úzkosti, sebeobviňování a zlost, co jsem to provedla. A
Začínat znovu? To bych asi nedala...

============================================================================

Re: Ahoj, jsem tu taky, je to zlé a bude to dlouhé.
Vložil Renata - 27/01/2015 13:46
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================
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